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حول معالم التقدم 
About Modern 

Milestones  
Company 

اع استنادا الي خبره كوادرنا علي مدي عقود برزت معالم  التقدم الحديثه في السوق السعودي كطليعه مكرسه لتلبيه متطلبات كل من القط

..الحكومي والخاص 

ونظام الاتصالات عبر بروتوكول الانترنت وأنظمه البث , نحن متخصصون في تقديم حلول متطوره تشمل البنيه التحتيه للشبكه 

.وأنظمه المنازل الذكيه, وأنظمه الأمن المادي المتكاملة , وانظمه استدعاء الممرضات , وأنظمه الاذاعه الداخليه , التلفزيوني الرقمي 

واجهزه الكاشير بما يميزنا بالالتزام بالمعايير , والاحبار , والطابعات , ومتخصصون أيضا في توريد أجهزه الحواسيب واللابتوبات 

المطلوبه وتحقيق اسعار تنافسيه 

نظمه والتي تبلغ ذروتها في نموذج مميز لأ, ان التزامنا متجذر في نشر أحدث التقنيات المتكامله بسلاسه مع بروتوكولات الأمن السيبراني 

.الامان الأصليه 

ملائنا وتذويد ع, والتأكد من ان عروضنا تتجاوز معايير الصناعه , في معالم التقدم  نحن نفتخر بتقانينا الذي لا يتزعزع لتحقيق التميز 

.بحلول أمنيه لا مثيل لها تلبي احتياجتهم الفريده و تتجاوزها 

قمي نسعي في معالم التقدم  الي توطين التقنيات الحديثه ونقل المعرفه والخبره العالميه الي السوق السعودي بما يتماشي مع التحول الر
2030والمساهمه في رؤيه السعوديه 

Based on our cadre's experiences for decades, Modern Milestones Company has emerged in the 
Saudi market as a vanguard, dedicated to fulfilling the requirements of Public and private sectors We 
specialize in delivering sophisticated solutions, encompassing Network Infrastructure, IP Telephone, 
IPTV Systems, Public Address Systems, Nurse Call Systems, and Integrated Physical Security Systems. 
Our commitment is rooted in deploying state-of-the-art technologies seamlessly integrated with 
cybersecurity protocols, culminating in a distinctive paradigm of authentic security systems. At 
Modern Milestones Company , we pride ourselves on our unwavering dedication to excellence, 
ensuring that our offerings transcend industry standards, and providing our clients with unparalleled 
security solutions that meet and exceed their unique needs. In Maleem Elhaseeb , we seek to localize 
modern technologies and transfer global knowledge and expertise to the Saudi market in line with 
digital transformation and a contribution to Saudi Vision 2030. 



خدماتنا  
الشبكات والبنيه التحتيه 

Network & Infrastructure

تصميم وتنفيذ الشبكات الداخليه والخارجيه

Design and implementation of internal and 

external networks

حلول الاتصال بين الفروع 

Branch communication solutions

صيانه وتحديث الشبكات 

Network maintenance and update



خدماتنا
(الدخول)أنظمة التحكم في الوصول 

Access Control Systems

توريد وتركيب وبرجمه جميع أنظمه الدخول والخروج 

Supply, installation and programming of all entry 

and exit systems

لتحقق دعم العديد من تقنيات السماح ل, التكامل مع أنظمه انذار الحريق والأنظمه الاخري 

من صلاحيات الوصول

Integration with fire alarm systems and other systems, support for 

many authorization techniques to verify access rights



خدماتنا
بوابات امنيه الكترونيه للافراد 

Electronic security gates for individuals

الافرادتركيب بوبات امنيه الكترونيه للتحكم في دخول وخروج

Installing electronic security gates to control the 

entry and exit of individuals

الربط مع انظمه انذار الحريق 

Connection with fire alarm systems



خدماتنا
بوابات الكترونيه للسيارات أنظمه مواقف 

Vehicles barrier gate / parking systems  

لتحكم في تركيب بوبات الكترونيه للمركبات تعمل بشكل الي ل

دخول وخروج المركبات المختلفه 

Automated electronic parking barriers to control 

the entry and exit of vehicles

الربط مع انظمه انذار الحريق والانظمه الاخري 

working in an integrated manner with fire alarm systems and other 

systems, supporting many access control technologies



خدماتنا
الفحص والتفتيش  

Checking and Inspection 

فتيش تركيب بوبات دخول الافراد والكشف عن المعادن واجهزه المسح والت

لمختلفه لكشف المعادن والاسلحه والمتفجرات لتأمين الدخول الي المنشات ا

والاماكن التي تحتاج الي تأمين عالي 

Metal detector walk-through gates for individuals 

equipped with Detecting metals, weapons, and 

explosives and scanning and inspection devices to detect 

metals to secure entry to various facilities and high 

security areas (HSA). 

الربط مع انظمه انذار الحريق والانظمه الاخري 

working in an integrated manner with fire alarm systems and other 

systems, supporting many access control technologies



خدماتنا
أنظمه المراقبه الذكيه  

Smart Surveillance Systems

تيح تركيب أنظمه المراقبه بالكاميرات تعتمد علي الذكاء الصناعي وت

صر التعرف علي الاشخاص والعناصر والتمييز ما بين البشر والعنا

ليه الأخري وتتعرف علي هويه الافراد والمركبات مع مزايا الرؤيه اللي

والتصوير في الظلام الدامس والتتبع الذكي 

surveillance camera systems with advanced technologies 

based on AI provide identification of people and objects, 

distinguish between humans and other elements, and 

detect the identity of individuals and vehicles with the 

advantages of night vision, imaging in complete darkness



خدماتنا
أنظمه اداره المباني 

Building Management Systems (BMS) 

أنظمه اداره المباني قم بتحويل مساحتك من خلال التحكم الذكي والمراقبه من خلال أنظمه 

ير اداره المباني المتقدمه تم تصميم أنظمه اداره اداره المباني لدينا لتحسين كفاءه الطاقه وتوف

الاستهلاك وتوفر تكاملا سلاسا لجميع أنظمه المباني المهمه 

داره تتخصص معالم التقدم الحديثه في تقديم حلول انظمه اداره المباني الخصصه التي تكمن الا

المركزيه للتدفئه والتهويه وتكييف الهواء والاضاءه والطاقه والأمان من خلال الاستفاده من 

في البيانات والاتمته في الوقت الفعلي نساعدك علي انشاء بيئات اكثر ذكاء واستدامه وكفاءه

الاداره 

Building Management Systems (BMS) Transform your spaces with 

intelligent control and monitoring through advanced Building 

Management Systems (BMS). Designed to optimize energy efficiency 

and streamline operations, our BMS solutions provide seamless 

integration of all critical building systems. Rn Milestones Company 

specializes in delivering customized BMS solutions that enable 

centralized management of HVAC, lighting, power, and security 

systems. By leveraging real-time data and automation, we help you 

create smarter, more sustainable, and efficiently managed 

environments. 



خدماتنا
أنظمه مكافحه الحرائق 

Fire Fighting Systems

تبدء حمايه الارواح والأصول بحلول مكافحه الحرائق الموثوقه تم : أنظمه مكافحه الحرائق 

توفير انظتنا لتوفير استجابه سريعه واحتواء فعال مما يضمن اعلي مستوي من الأمان 

لممتلكاتك  

في معالم النقدم الحديثه  أنظمه مكافحه حرائق مخصصه بما في ذلك اخماد الحرائق وتركيب 

الرشاشات وحلول الاطفاء وكلها مصممه لتلبيه احتياجات المشروع ان تركيزنا علي الجوده 

والامتثال يضمن بنيه تحتيه امنه وفعاله للسلامه 

Fire Fighting Systems Protecting lives and assets starts with dependable 

fire fighting solutions. Our systems are designed to provide rapid 

response and effective containment, ensuring the highest level of safety 

for your property. Modern Milestones Company , we deliver customized 

fire fighting systems, including fire suppression, sprinkler installations, 

and extinguishing solutions, all tailored to meet specific project 

requirements. Our focus on quality and compliance guarantees a secure 

and efficient safety infrastructure.



خدماتنا
أنظمه انذار الحريق 

Fire Alarm Systems 

ات أنظمه انذار الحريق لتأمنيات المنشات بمختلف انواعها مع امكانيه التخصيص لتلبيه المتطلب

فراد الامنيه المختلفه وتعمل بشكل متكامل مع انظمه التحكم في الوصول والبوبات الالكترونيه للا

والسيارات وغيرها من الأنظمه لتحقيق أقصي درجات الأمان 

Fire alarm systems secure different types of facilities with the availability 

of customization to meet different security requirements and work in an 

integrated manner with access control systems and electronic gates for 

individuals and cars and other systems to achieve the highest levels of 

safety. 



خدماتنا
نظام استدعاء التمريض عبر بروتوكول الانترنت  

Nurse call

يعد نظام استدعاء الممرضات عنصرا حاسما في مرافقه الرعايه الصحيه حيث يعزز رعايه 

المرضي من خلال تمكين التواصل الفعال بين المرضي وموظفي الرعايا الصحيه يتكون هذا النظام 

عاده من وحدات بجانب السرير للمرضي ومحطات ممرضه ونظام مركزي للاداره 

يمكن للمرضي طلب المساعده بسهوله عن طريق الضغط علي زر موجود علي وحده السرير 

الخاصه بهم مما يؤدي الي ارسال اشعار الي وحده التمريض المركزيه 

نظمه بفضل السجل الحافل أصبحنا متخصصين في الدمج والتركيب السلس لأ: معالم التقدم الحديثه 

ه استدعاء الممرضات المتطوره لمرافقه الرعايا الصحيه فريقنا ذو الخبره مكرس لتقديم حلول موثوق

وسهله الاستخدام تعزز التواصل بين المرضي ومتخصصي الرعايا الصحيه 

A Nurse Call System is a crucial component in healthcare facilities that 

enhances patient care by enabling efficient communication between 

patients and healthcare staff. This system typically consists of bedside units 

for patients, nurse stations, and a centralized system for management. 

Patients can easily summon assistance by pressing a button on their bedside 

unit, triggering a notification at the nurse station. 

Modern Milestones company: With a proven track record, ARMOR 

Integrated specializes in the seamless integration and installation of 

advanced nurse call systems for healthcare facilities. Our experienced team 

is dedicated to providing reliable, easy-to-use solutions that enhance 

communication between patients and healthcare professionals.



خدماتنا
نظام الساعه المركزي   

Master clock system 

نقدم لكم نظام الساعه الرئيسي وهو حل متقدم لحفظ الوقت يدمج بسلاسه تقنيه 

بروتوكول الانترنت لمزامنه الساعات والاشراف عليها عبر المنشاه او المؤسسه 

يضمن هذا النظام المصمم خصيصا للدقه نشر معلومات زمنيه دقيقه ومتزامنه عبر 

مواقع الشركه المتنوعه من خلال الاستفاده من تحديثات الوقت عبر الانترنت 

We offer the Master Clock System, an advanced timekeeping 

solution that seamlessly integrates Internet Protocol technology 

to synchronize and monitor clocks across an organization. This 

system, specifically designed for precision, ensures accurate and 

synchronized time information is disseminated across multiple 

company sites by leveraging online time updates.



خدماتنا
نظام الاذاعه   

Public Address System

ن نحن نؤمن بقوه التواصل الفعال برفع مستوي تجربه الخطابه العامه الخاصه بك م

خلال أنظمتنا المتطوره المصممه للتواصل مع جمهورك واعلامه واشراكه 

معالم التقدم  تعد شريكا موثوقا به في تقديم أنظمه الاذاعه الداخليه المتطوره التي

تعزز الاذاعه الداخليه والخارجيه 

we believe in the power of effective communication. Elevate 

your public address experience with our cutting-edge systems 

designed to connect, inform, and engage your audience. 

Modern milestones company is the trusted partner in delivering 

superior public address solutions. We specialize in the design, 

installation, and maintenance of cutting-edge PA systems that 

enhance communication in various public and Private spaces.



خدماتنا  
SMART HOME )) المنازل الذكية 

(  التحكم في الإضاءة والتكييف والستائر)تركيب انظمه أتمته المنازل 

Installation of home automation systems (control of lighting, 

air conditioning and curtains)

كاميرات وإنذارات واقفال ذكية)حلول الأمان الذكية 

Smart security solutions (cameras, alarms, and smart locks)

تحسينات فعليه لتوفير الطاقة

Actual energy saving improvements



خدماتنا  
توريد الأجهزة الالكنرونية

Supply of electronic devices

أجهزة لاب توب وديسك توب من أشهر الماركات العالمية

Laptops and desktops from the most famous 

international brands

طابعات بجميع أنواعها 

Printers of all kinds

(POS)نقاط البيع 

Point of Sale (POS)

أجهزه الكاشير بجميع أنواعها 

Cash registers of all kinds



تقدم الحديثه ؟لماذا تختار معالم ال

Why you choose Modern milestones company ?

الخبرة والمصداقية

Experience and 
credibility

الجودة العالية

High quality

الاستشارات والدعم الفني

Consulting and 
technical support

أسعار تنافسية

Competitive 
prices

كرةلدينا سنوات طويلة من الخبرة في السوق ولنا سمعة قوية في تقديم حلول مبت

We have many years of experience in the market and a 
strong reputation for providing innovative solutions.

نقدم منتجات وخدمات من أفضل الشركات العالمية في مجال التكنولوجيا

We offer products and services from the world's best 
technology companies.

فريقنا المتخصص يقدم استشارات فنية مجانية وحلول مخصصة تتناسب مع احتياجات
عملائنا

Our specialized team provides free technical consultations and 
customized solutions that suit our clients' needs.

نحرص على تقديم حلول ذات جودة عالية بأسعار تنافسية لعملائنا في كافة الفئات

We are committed to providing high-quality solutions at 
competitive prices to our customers across all categories.



عملاؤنا

Our 
customer

ةالهيئات الحكومي

Government 
agencies

القطاع الخاص

private sector

المؤسسات 
التعليمية

educational 
institutions

ةالقطاعات الصحي

Health sectors



شركاؤنا

Our partners



عملاؤنا بالقطاع الحكومي 

Our clients in the government 
sector



عملاؤنا بالقطاع الخاص

Our private sector clients



عملاؤنا

Our clients



في تعامل احترافي  مع كل عميل والتميز
خدمة ما بعد البيع

Professional treatment of every 
customer and excellence in 

after-sales service

تقديم خدمات ومنتجات ذات 
جوده عالية

Providing high quality 
services and products

دعم فني متميز

Excellent 
technical 
support

رؤيتنا

Our vision



رسالتنا

Our message

من تحسين نحن نلتزم بتقديم الحلول التقنية التي تساهم في تطوير أعمال عملائنا، وتمكينهمن

.إنتاجيتهم وأدائهم من خلال دمج التكنولوجيا في حياتهم اليومية والأعمال التجارية
We are committed to providing technology solutions that contribute to the 
development of our clients' businesses, enabling them to improve their 
productivity and performance by integrating technology into their daily 
lives and businesses.

مهمتنا الاجتماعية

Our social mission

يثة في تحسين إلى توعية المجتمع بأهمية التقنيات الحدتقدم الحديثهتسعى معالم ال

يمية التي الحياة اليومية، ونسعى دائماً للمشاركة في البرامج الاجتماعية والتعل

تهدف إلى نشر المعرفة الرقمية

Computer Landmarks seeks to educate society about the 
importance of modern technologies in improving daily life, 
and we always strive to participate in social and educational 
programs that aim to spread digital knowledge.



سابقه اعمالنا 
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سابقه اعمالنا 










